
Referat fra styremøte i Gjeving Vel den 16/6-2011. 

Til stede; Anna Brit, May-Lill, Thomas, Grete 

 

Sak 1; Referat fra styremøte den 26/05-2011 godkjennes. 

Sak 2; Bålbygging til st. Hans. Det er satt opp dugnad lørdag 18/6. Det ser vanskelig ut å få folk og 

båter. Dersom ingen møter på Nybrygga til lørdag, utsetter vi det til tirsdag den 21/6 kl 18. 

Programmet for st. Hanskvelden er ellers klart. 

Sak 3; Tilskudd fra DNB Nor/Sparebankstiftelsen. Gjeving Vel har fått kr 50 000,- for å lage 

informasjonstavler til Gjevings severdigheter, kystkultur/historie, badeplasser og lignende Det 

foreslås å lage en komité som skal kartlegge informasjon, kostnader, det praktiske osv. Vi går videre 

med saken, og tar den opp på styremøte etter sommeren. 

Sak 4; Eventuelt. 

 1) Vi har fått tilsendt høringsnotatet ”Aktiv forvaltning av marine verdier i kystsonen” fra 

Tvedestrand kommune. De foreslåtte soner til fredning synes ikke å berøre områdene rundt Gjeving. 

Vi tar notatet til etterretning, men har ingen kommentarer til planene. 

2) En fastboende med brøyteavtale som er bortreist på vinteren synes det er urimelig å betale for 

brøyting. I følge avtalen må de som har brøyteavtale, men som er bortreist på vinteren, gi beskjed 

innen 1/12 dersom de ikke skal ha brøyting og vil slippe å betale avgiften for påfølgende vinter. 

3) Vi har ennå ikke hørt noe fra skatteetaten ang spørsmålet om momsplikt for velet som arrangør av 

brøyting på Gjeving.  (sak fra styremøtet den 24. mars-2011). May-Lill skal purre på, så vi 

forhåpentligvis snart får en avklaring på dette. 

 

Grete Jensen 

Sekretær 


